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RŮZNÉ RŮZNÉ

Omluva sovětským vojákům padlým za naše osvobození
 Všechno se vyvíjí, všechno se mění. Vyvíjíme se hlavně my, jako 
jedinci i jako společnost. To co platilo, už není a platí to, co by se 
chtělo, aby platilo. V roce 1945 skončila válka porážkou německé-
ho nacismu a s ním spojených fašismů a dalších brutálních ismů.
Je úplně jedno, zda válka oficiálně skončila 8. či 9. května. Těm 
mrtvým je to jedno a dnes už i živým. Všichni víme, že se v polo-
vině května válčilo u Slivice, že sovětská vojska gen. Vasilevské-
ho porážela Japonce v Mandžursku. Pamatujeme si, že těsně před 
kapitulací Japonska Američané shodili atomové zbraně na Hiro-
šimu a Nagasaki.
Více jak čtyřicet let jsme oslavovali 9. květen jako den Osvobo-
zení od německého nacismu především jako dík Sovětské armádě 
a dnes se za to stydíme. Je otázkou času, kdy se v mravně na-
učném TV  pořadu Historije.cz dozvíme, že v Gleiwitz napadlo 
vysílač komando KGB. A že se Hitler musel bránit před Stalinem 
a zahnal ho až ke Stalingradu, kde ho mráz zákeřně napadl a pro-
to prohrál válku. Už dnes někteří odborníci politologové mluví 
o osvobození Československa jako o sovětské okupaci. Už ani 
neslavíme „Den osvobození“, nebo nedej Bože „Den vítězství“, 
ale „Den konce 2. Světové války“. Asi, aby se na nás Němci ne-
zlobili. Jak to udělat, aby se na ty Rusy zapomnělo?
Großdeutsches Reich v pořadí třetí, dostal na zadek, po letech 
čtvrtý pod názvem Evropská unie, pod velením führerin Makrely 
znovu začal podřizovat Evropu zájmům velkoněmeckého kapitá-
lu. Kdysi mu u nás pomáhali henleinovci, dnes se jako pátá kolo-
na připravují teroristické bojůvky dopravované spolu s utečenci 
ze zemí, kde USA a evropské velmoci rozšiřovali demokracii 
a západní hodnoty a krapet se jim to vymklo. Kdysi tam pacholci 
měli školy a zdravotnictví zdarma a netřískali se navzájem. Dnes 
se stěhují do Evropy, protože Německo, Německo je nadevšecko.
Osvobození v roce 1945 jsem ještě nestihl, protože jsem světlo 
světa spatřil až v listopadu téhož roku, ale zažil jsem největší prů-
ser mezinárodního dělnického a komunistického hnutí v srpnu 

1968, kdy Brežněv „osvobodil“ Československo a k moci dosadil 
největší blbce, které měl po ruce. Bohužel blbců jsme se nezbavili 
ani v roce 1989. Prostě někteří jedinci se nevyvíjí.
Letošní oslavu osvobození či Dne vítězství se účastním jako sou-
kromá osoba bez politické příslušnosti, protože našim soudruhům 
(k nim jsem patřil od roku 1967) na OV v České Lípě je lepší se 
vyhnout, aby se člověk nemusel vystavit infarktu. Předseda ZO 
mi řekl, že on to dělat nebude. Takže, já sám.
Rozhodl jsem se, že pojmu toto nevýznamné jubileum jako omlu-
vu padlým sovětským vojákům. Vycházím z toho, že naše vláda 
se stala jedním z největších nepřátel Ruska. K jejím příznivcům 
nyní patří Thaci, Bandera, getman Porošenko a známý islámský 
demokrat Erdogan. 
Jakmile má česká vláda možnost Rusku uškodit, volá ústy našeho 
ministra zahraničí po zostření sankcí. Naši američtí spojenci totiž 
chtěli Krym a Černé moře a případně Sevastopol a Rusové jim ho 
neprávem uzmuli. Jaká tragédie. Jak odporné.
Navíc nyní Rusko předvedlo v Sýrii Západu zač je toho loket 
a pěstovanou válku, aby dlouho vydržela, zaťali ve prospěch ofi-
ciální syrské vlády. Další drzost a odvržení západních hodnot.
Proto přijdu 9. května v 16,00 hodin na mimoňský hřbitov a polo-
žím tam svou kytku jako projev omluvy za to, jak se chová naše 
vláda. Omluvím se za to, že naši generálové se připravují na válku 
s Ruskem.  Doufám, že až začneme osvobozovat spolu s NATO Rus-
ko, že nebude pršet, protože naše armáda by byla, nechci říci kde.
Protože nepředpokládám davy mládeže, ani její vychovatele, kteří 
tento úkol neobdrželi v příručce ministerstva školství, prosím ob-
čany Mimoně, které ještě neopustila soudnost, aby 9. května přišli 
každý sám za sebe s kytkou a omluvou za naši vládu na hřbitov 
a u pomníku sovětského vojáka si řekli: „Promiň, ale to jsem si 
zvolil. Omlouvám se, už to neudělám“.

Miroslav Schleier
V Mimoni  13.4.2016

Cenzura na městě?
Nedávno se mi dostal do rukou email, který rozeslala dne 
6.4.2016 paní tajemnice města Mimoně úředníkům města, kdy 
nadpis  tohoto emailu je docela úsměvný a zní: „poskytování in-
formací mimo režim zákona”. Dále je zde sdělení, že po dohodě 
s vedením města musí úředníci dříve, než sdělí informaci zastupi-
teli, radnímu či členovi výboru, informovat tajemnici a následně 
pana starostu města, který si s tímto úředníkem dohodne postup 
vyřízení požadavku.
Tímto bych chtěl všem hlavám, které toto vymyslely, sdělit, že 
porušují zákon o obcích č. 128/2000 Sb., a to v § 82 písmena c), 
kde se píše, že člen zastupitelstva obce má při výkonu své funkce 
právo požadovat od zaměstnanců obce zařazených do obecního 
úřadu, jakož i od zaměstnanců právnických osob, které obec zalo-
žila nebo zřídila, informace ve věcech, které souvisejí s výkonem 
jejich funkce; informace musí být poskytnuta nejpozději do 30 
dnů. Pokud si přesně přečtete tento odstavec, nikde zde není psá-
no, že se úředník musí nejprve zeptat starosty a ten mu sdělí, jak 
má postupovat, a nemusí o tom dle zákona ani nikoho informovat 
a toto jim neukládá ani zákon o úřednících. Pokud o tom chce 
být starosta informován, ať jej úředníci informují, ale nemůže si 
s nimi domlouvat postup, co zastupiteli sdělí (třeba zmizí nějaké 
dokumenty nebo se nedodají všechny dokumenty, ale to budeme 
probírat jinde).
Také se musím vyjádřit k tomu nadpisu o poskytování informací 
mimo režim zákona (myslím si, že to je kvůli mně), kdy mně byly 
poskytovány informace dle mého ústního požadavku či písemné-
ho, pokud se jednalo o složitější věc. Tyto informace mi byly sdě-
lovány dle zákona o obcích, a ne dle zákona o svobodném přístu-
pu k informacím č. 106/1999 Sb., kdy hlavy, které toto vymyslely, 
neznají dle mého názoru vůbec zákony a pletou si je mezi sebou 

a měly by si nejdříve tyto zákony přečíst a pochopit rozdíl mezi 
těmito dvěma zákony. Také si myslím, že toto nevzniklo v hlavě 
paní tajemnice, protože ta neměla nikdy problém s předávání in-
formací zastupitelům, ale vzniklo to v hlavě pana starosty a mís-
tostarosty, jak je i vidno z emailu zaslaného úředníkům. Nyní by 
si zastupitelé měli položit otázku, zda toto je cenzura, či nikoliv, 
a proč toto vůbec někdo zavádí, protože pokud je totiž vše v po-
řádku, nemusím takové opatření vůbec zavádět.
Dále musím sdělit všem úředníkům na městě Mimoň, že se na ně 
vztahuje zákon o úřednících územních samosprávných celků č. 
312/2002 Sb., kdy se v § 16 odst.1 písm. d)  píše, že úředník je 
povinen plnit pokyny vedoucích úředníků, nejsou-li v rozporu 
s právními předpisy; má-li úředník za to, že vydaný pokyn je 
v rozporu s právními předpisy, je povinen to bezodkladně oznámit 
osobě, která mu pokyn vydala, a to písemně, nebo hrozí-li nebez-
pečí z prodlení, ústně; poté je úředník povinen splnit daný pokyn 
pouze tehdy, dostane-li od vedoucího úřadu písemný příkaz tak 
učinit; úředník nesmí vykonat pokyn ani příkaz, pokud by se tím 
dopustil trestného činu, přestupku, popřípadě jiného správního 
deliktu, a tuto skutečnost je povinen bez zbytečného prodlení 
písemně oznámit vedoucímu úřadu. A pokud si myslí, že tento 
jim zaslaný pokyn něco z tohoto porušuje, mají konat podle 
jejich zákona.
Na konec mám jen tři otázky:

1. Kdo toto vymyslel?
2. Proč to vymyslel?
3. Má se cenu vůbec ptát?
   Petr Král, zastupitel města
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RŮZNÉ

Vyjádření k článku „Cenzura na městě?“
Nebudu rozebírat článek pana zastupitele, protože není co ro-
zebírat. Zákony jsou platné pro všechny, to nemusí pan zastu-
pitel připomínat. A pak tady máme tři otázky:
l. Kdo to vymyslel?
Není co vymýšlet. Jako starosta jsem ze zákona zodpovědný 
za nastavení a činnost vnitřní kontroly.  Některé materiály, jsou 
v šetření, jsou kusé a některé velmi rozsáhlé, proto chci s úřed-
níkem projednat způsob a postup předání žadateli, samozřejmě 
v zákonném termínu. Nejde o žádné zatajování nebo mizení 
dokumentů. Všechny jsou evidované a mají své číslo. Vnitřní 
kontrola dokumentů není nijak zdlouhavá a není tedy žádná 
obava z nesplnění termínu, který nám ukládá zákon o poskyto-
vání informací, jak občanům, tak zastupitelům. Každá písemná 

žádost bude vyřízena v termínu. Na ústní dotaz mohu samo-
zřejmě v úředních hodinách odpovědět ihned.
2. Proč to vymyslel?
V některých dokumentech jsou informace, které nemůžeme 
zveřejňovat (adresy, kontakty atd.). Proto vyžaduji po úřední-
cích evidenci vydaných dokumentů oproti podpisu žadatele. 
Z důvodu osobní odpovědnosti chci vědět o všem, co může 
být nebo co je spojeno s kontrolní činností.  Žádný zákon mi to 
neukládá, ale také nezakazuje.
3. Má se cenu vůbec ptát?
Určitě, kdo se ptá, hodně se dozví.

    František Kaiser, starosta města 

Reakce na článek paní Mgr. Šárky Krousové
V závěru článku paní Krousová píše, cituji: „Smutné je, že vý-
stavy svých bývalých žáků se zříká i ředitel základní umělecké 
školy, jako by o dobrou pověst ani nestála“.
K tomuto bych se chtěl ohradit. Výstava bývalých absolven-
tů výtvarného oboru naší školy je čistě soukromou akcí paní 
Krousové. Tudíž, pokud potřebuje nějaké finanční zajištění, 
musí požádat město Mimoň. Naše „ZUŠka“ peníze v rozpočtu 
na soukromé akce nemá. Pokud bychom nějaké finanční pro-
středky na podobné akce poskytli, okrádali bychom současné 

žáky, protože peníze, kterými škola disponuje, jsou právě pení-
ze současných žáků nikoliv bývalých.
Co se týká dobré pověsti naší školy, tak tu škola určitě má. 
Měla by větší, pokud by se chovali někteří kolegové a kolegy-
ně reprezentativně a nepodávali by zavádějící informace veřej-
nosti a rodičům
 Bc. Petr Slavík
 ředitel ZUŠ V.Snítila v Mimoni

„Proč město nechce výstavu absolventů?“
Výtvarným oborem na ZUŠ za 25 let mého působení prošla řada 
dětí. Některé dále úspěšně pokračovaly ve studiu na středních vý-
tvarných školách a někteří později i na školách vysokých. Před ně-
kolika lety se zrodil nápad vystavovat práce absolventů výtvarné-
ho oboru společně v prostorách města. Téměř před deseti lety jsme 
měli první výstavu v městském kině. Výstavy pak pokračovaly, 
každý druhý rok, po otevření městského muzea se z nouzových 
podmínek kina přesunuly do krásných prostor galerie. Z ohlasu 
veřejnosti, rodičů i samotných vystavujících bylo zřejmé, že jde 
o akci zajímavou a úspěšnou. Mnozí poukazovali obzvlášť na to, 
že vystavují děti z Mimoně, že je jich tolik a do města se vracejí 
a chtějí ukázat, že jim Mimoň není lhostejná, že tady mají své 
kořeny. Výstava se tady mohla stát tradicí, protože v roce 2017 
bychom měli mít jubilejní 5. ročník.
V prosinci 2015 jsem byla v městském muzeu zamluvit prostory 
pro příští výstavu svých bývalých žáků na rok 2017. Zjistila jsem, 
že termíny jsou již zadány pro jinou výstavu. Protože z poznámky 
u výstavy vyplývalo, že snad není ještě upřesněno, zda proběhne, 
jak bude velká apod., dovolila jsem si paní Konopkové, výtvar-
nici, která u nás měla vystavovat, zatelefonovat a zeptat se, jestli 
se nezměnily podmínky a zda výstava v termínu, o který bychom 
také měli zájem, bude. S překvapením jsem zjistila, že paní Ko-
nopková s termínem výstavy nepočítá, že ani neviděla prostory 
muzea a ještě neví, jestli bude schopna výstavu připravit. Domlu-
vily jsme se tedy, že pokud by výstavu v Mimoni neuskutečnila, 
dá nám vědět, abychom uvolněné prostory mohli využít pro vý-
stavu dnes už dospělých žáků z Mimoně. Paní Konopková nás 
později e-mailem informovala o tom, že výstavu městu odřekla.
I když mě mrzelo, že výstava paní Konopkové v muzeu nebude, 
přivítala jsem uvolnění prostor pro připravovaný 5. ročník výsta-

vy svých žáků. Telefonicky jsem požádala zaměstnankyni odboru 
kultury o možnost využít výstavní prostory v muzeu. Ale… se 
zlou jsem se potázala. Nejen, že na mě byla dotyčná nepříjem-
ná a snaha vyjít vstříc byla naprosto nulová; nedostali jsme ani 
žádnou možnost pro další jednání. Vše prý musí rozhodnout paní 
vedoucí. Vývoj kolem využití prostor v muzeu dostal rychlý spád. 
Když jsem se konečně paní vedoucí dovolala, informovala mě 
o tom, že už stačili kontaktovat jinou výtvarnici a stále s původ-
ní vystavující jednají. Prostory prostě volné nebudou. Můžeme 
vystavovat v kině. V prostorách kina jsme výstavu instalovali 
dvakrát. Nebudu vypisovat všechna proti, která v tomto prostoru 
při výstavách jsou, ale v době, kdy naše první výstavy probíhaly, 
město jiné vhodné místo k dispozici nemělo.
Vedoucí odboru kultury, paní Jakešová, mi na zastupitelstvu pře-
četla seznam aktivit, kterými město podporuje kulturními akcemi 
své občany. To je jistě pěkné, ale sotva to může sloužit jako ar-
gument, proč nepodpořit výstavu mladých výtvarníků původem 
z Mimoně. Myslím si naopak, že nevstřícným přístupem dosáh-
neme toho, že mnozí z nich již o další profesní kontakty s rodným 
městem ztratí zájem. Připomněla bych v této souvislosti i konec 
rockových festivalů v letním kině nebo festivalu jazzového. Nej-
sem sama, kdo si na přístup města v tomto směru stěžuje. Máme 
tady krásné muzeum, město zažilo mnoho zdařilých stavebních 
úprav a vzkvétá, budeme mít dokonce i kino. Ale k těm, kteří z Mi-
moně pocházejí, a mohli by se sem vracet i při jiných příležitos-
tech, než jsou návštěvy rodičů a příbuzných, se chováme nevstřícně. 
Smutné je, že výstavy svých bývalých žáků se zříká i ředitel základ-
ní umělecké školy, jako by o dobrou pověst ani nestála.
Prostory a vstřícnost musíme hledat jinde.

Mgr. Šárka Krousová
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Jak je to s kulturou
Původně jsem si myslela, že na příspěvek paní Krousové vůbec 
reagovat nebudu, protože jsem tak učinila na jednání zastupitel-
stva, ale rozhodla jsem se, že musím uvést na pravou míru neustá-
lou kritiku práce mé osoby a celého odboru kultury. Kritizovat je 
právo paní Krousové, ne vždy se musíte nutně každému zamlou-
vat. Co se týká práce našeho odboru, plně si za ní stojím, o čemž 
svědčí i hodně pozitivních ohlasů od spokojených návštěvníků 
na akcích, které ve městě pořádáme. Při jejich plánování se sna-
žíme, abychom obsáhli všechny věkové i zájmové skupiny. Chtě-
la bych zdůraznit, že plánování a provázání jednotlivých akcí je 
časově velice náročný a dlouhodobý proces a v současné době 
plánujeme již akce na rok 2018. Je logické, že při množství akcí 
nelze uspokojit toho, kdo svůj požadavek vznese později. O naší 
činnosti se nebudu podrobněji rozepisovat, kdo má zájem, může 
si na stránkách města vyhledat a přečíst výroční zprávu, kte-
rou každoročně sestavujeme nebo mu ji ráda mailem pošlu. Jen 
ve zkratce – za loňský rok odbor kultury zabezpečoval mimo 
běžného provozu muzea a knihovny 245 akcí ve třech budovách 
(a na katastru města), ve kterých si plně zajišťuje i jejich správu, 
dále vedeme evidenci památek, zpracováváme veřejné zakázky, 
vydáváme Mimoňský zpravodaj a spoustu dalších činností, jimiž 
však čtenáře nechci unavovat. Přesto se stále najdou ti, kteří mají 
pocit, že se vyloženě nudíme. 
Co se týká zmiňované výstavy paní Krousové,  její  neetický zásah 
do činnosti našeho odboru pro mě zůstává naprosto nepochopitel-
ným faktem a trochu mi to připomíná jednu větu v povídce Šimka 
a Grosmanna „Jak jsme vdávali sestru“. Vůbec si neumím před-
stavit, že by někdo podobně jednal v případě, že by chtěl uspořá-
dat svou akci v kterémkoli jiném kulturním zařízení. Rovněž ne-
standardní mi přijde způsob její stížnosti na chování paní Pelcové 
v rámci interpelací. Jde o personální záležitost, která by se, aspoň 
dle mého názoru, měla řešit za přítomnosti člověka, kterého se 
týká, nikoliv před televizní kamerou. 
Moje rodina mě vždy učila, že je potřeba mít úctu k lidské práci 
a také to, že kdo nic nedělá, nic nezkazí. Proto nehodnotím nega-
tivně všechno, co se nelíbí mně. Snažím se na věc podívat optikou 
toho druhého a pochopit, proč udělal danou věc právě tak, jak ji 
udělal. Také se vždy, když se něco nepovede, snažím ze své chyby 
poučit a udělat to příště lépe. A s většinou lidí se mi díky tomu za-
tím dařilo najít společnou řeč nebo aspoň kompromis. Ale každý 

to v sobě máme nastavené jinak.
Během let se ukázalo, že kritika všeho a každého je silnou strán-
kou paní Krousové, ale ještě jsem nezaznamenala jakýkoliv 
vstřícný přístup a konstruktivní návrhy k řešení.

Ing. Helena Jakešová, vedoucí odboru kultury

Ekodění na Ekocentru Brniště  
Připravujeme:
4. 5. 2016  od 15.00     Ekokroužek -  Den matek
5. 5. 2016 od 16.00 Relaxační a tvořivý večer
   Jarní dobroty ze zahrádky
11. 5. 2016  od 15.00 Ekokroužek - Jarní olympiáda
12. 5. 2016 od 16.00 Relaxační a tvořivý večer  
   Šití látkových panenek
14. 5. 2016 od 10.00 Ekokroužek - Kreativní soboty 
   s Ivou – pečeme, vaříme, vytváříme 
18. 5. 2016 od 15.00 Ekokroužek - Pilný jako včelička
19. 5. 2016 od 16.00 Relaxační a tvořivý večer 
   Šití látkových panenek II.
21. 5. 2016 od 9.00 Den respektu k porodu 
   akce pro širokou veřejnost
26. 5. 2016 od 16.00  Relaxační a tvořivý večer    
   Patchwork
25. 5. 2016 od 15.00  Ekokroužek - Zahrádka 
   zpracování naši úrody
Změna probíhá u cvičení s dětmi – momentálně je zrušeno 
a obnoveno bude od září 2016 a rozděleno bude podle věko-
vých kategorií.
Pravidelný program: 
Jóga v Ekocentru, každé pondělí od 17.30
Baby klub Hastrmánek každé pondělí, středu a pátek od 9.00 
na ředitelství ZOD.
Všechny informace naleznete na našich webových stránkách 
www.ekocentrumbrniste.cz a nebo na facebooku  Podral-
ský Nadační Fond ZOD. Fotografie z akcí a aktivit naleznete 
na stánkách http://ekocentrumbrniste.rajce.idnes.cz/
Těšíme se na setkání s Vámi

Tým PNF ZOD

RŮZNÉ

Proč si někteří zastupitelé myslí, že můžou všechno?
Možná bude paní Krousová udivená, že na její článek reaguje prá-
vě ona nepříjemná osoba, ale vzhledem k tomu, že jsem výstavu, 
kterou paní Krousová svým jednání zrušila, předjednávala já, ráda 
bych, aby se lidé vžili i do mých pocitů.
Paní Krousová, jak už má zvykem, spoustu věcí buď zamlčuje, 
nebo zveličuje. Proč ne, je to klasická politická taktika, jak získat 
občany na svou stranu. A i když jedná jako soukromá osoba, ráda 
pak využívá svého postavení zastupitele, aby si účty s těmi, kdo jí 
nevyhověli, vyřídila hezky před kamerou. Takže zde jen několik 
informací, které paní Krousová jaksi zapomněla říci:
-   Nejednalo se o nějakou bezvýznamnou výstavu, ale výstavu 
ateliéru, který má zahraniční klientelu, pravidelně se zúčastňu-
je mezinárodních výstav a tvoří především na zakázku. Proto je 
nutné termín výstavy domlouvat hodně dopředu, protože kolekce 
šperků a šatů spřátelených módních ateliérů se musí „stáhnout“. 
Byla by to jedinečná výstava a od paní Konopkové máme e-mail 
z podzimu, ve kterém sděluje, že s výstavou počítá. Věřím tomu, 
že urputné jednání paní Krousové její názor změnilo - umělec její-
ho formátu nemá potřebu se přetahovat o  termín s místními lidmi.
-   Informace o zrušení výstavy se mi dostala v pondělí odpo-
ledne a řekla jsem si, že v klidu paní Konopkové zavolám 
v úterý dopoledne a zeptám se na důvody. Uváděla rodinné  

důvody, chápu ji, zřejmě neměla potřebu „dělat zle“. Zato paní 
Krousová se asi za hodinu přihlásila, že ví o tom, že se termín 
uvolnil a že ho chce. Byla jsem překvapená, jak o tom může vědět, 
načež se mi pochlubila svým jednáním, které jí přijde naprosto 
normální. Mně tedy ne. Řeknu to na rovinu – jednala podrazácky. 
-   Kdyby paní Krousová normálně přišla za vedoucí odbo-
ru kultury, třeba by našly ještě v daném pololetí jiný termín. 
A i kdyby ne, výstavní prostory DKR od dob, kdy tam měla 
první výstavu, prošly výraznou změnou. Je v nich nyní profesi-
onální výstavní systém i s osvětlením. Ten samý, co je v muzeu. 
-   Jediný důvod, proč jsem jí termín okamžitě nepotvrdila, byl ten, 
že nemám oprávnění zasahovat do výstavního plánu. Nepodlehla 
jsem okamžitému nátlaku paní Krousové a řekla jsem to, co si 
myslím – že návštěvnicky by podle mě byla atraktivnější původ-
ní výstava. A dočkala jsem se odpovědi: „Vy si můžete myslet, 
co chcete.“ Tak kdo je tady potom nepříjemný? 
-   Tady totiž vůbec nejde o absolventskou výstavu, na kterou 
by se v případně normálního vzájemného dialogu a jednání na-
šel společný vhodný termín, ale o to, co CHCE paní Krousová 
…                                                                     

Pavlína Pelcová

15Květen 2016
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Mimoňský hattrick stáje Zeas Staré 
Hradiště a trenérky Vocáskové 
Dnes (16.4.), kvůli sporům uvnitř Jockey Clubu o dva týdny 
později než bylo plánováno, začala na mimoňském závodišti 
letošní cvalová sezóna. Úvod se nejlépe vydařil trenérce Hele-
ně Vocáskové a jejím svěřencům ze stáje Zeas Staré Hradiště, 
kteří vyhráli tři dostihy.
Patřil jim i hlavní dostih mítinku, trojková Cena společnosti 
CHARVÁT GROUP s.r.o. (4+, 1800 m, 45.000 Kč), kterou 
suverénně ovládl čtyřletý valach LINNGAR (Linngari) s Ja-
nem Rájou, deset délek před veteránem Duplo (Sorbie Tower) 
a loňskou trojnásobnou vítězkou Ottimou (Dalakhani). Linn-
gar, zakoupený jako roček v Baden-Badenu za 10.000 euro, 
absolvoval jako dvouletý dva starty, v druhém finišoval na dru-
hém místě  ve Velké ceně BBAG Baden-Baden (L), ale od té 
doby kvůli zdravotním problémům nestartoval.
První dnešní vítězství trenérce Vocáskové přinesla čtyřletá  
LUXANA (Observatory) v handicapu Ceny firmy KM PRO-
NA (IV.k., 4+, 1800 m, 30.000 Kč), lehce vítězící o 4 délky 
před Kadmenem (Normen) a Santinem (Scyris).  Pro Luxanu, 
zakoupenou jako roček za 4000 euro, to bylo první vítězství 
od vítězného debutu před necelými dvěma lety. 
Vedle Linngariho a Luxany se z lotu trenérky Vocáskové 
prosadil i vlastní odchovanec Vocáskových, čtyřletý valach  
PLAYER (Moonjaz - Play Station, Scater), který, také s pod-
porou žokeje Ráji, vyhrál velmi lehce o 10 délek handicap 
Cenu Libereckého kraje (V.k., 2400 m, 20.000 Kč). Dostih 
příliš nepotěšil handicapery, neboť 8 koní se v cíli roztáhlo 
do 58 délek, nejkratší vzdálenost mezi dvěma koňmi byli 2 
délky, zato 4x byli dva koně za sebou vzdáleni 10 a více délek.
Prvním vítězem letošní české sezóny se stal sedmiletý  
ADIUTANT (Montbard) stáje LorenzoWinfieldSyndicate, 
úspěšně kombinující starty na rovinách s překážkovými starty. 
Svěřenec trenéra Tomáše Hurta, v jehož sedle úspěšně vstoupil 
do sezóny žokej Verner, jistě o 1 1/2 délky před Kalanisií (Ka-
lanisi) vyhrál Cenu firmy ROKOSPOL (IV.k., 4+, 2400 m, 
30.000 Kč).
Úspěšný start do sezóny měla i stáj Rabbit Trhový Štěpánov 
a její trenér Petr Juránek, kteří zíslali dvě vítězství, obě záslu-
hou vlastních odchovanců. Na rovinách se v Ceně města Mi-
moně (V.k., 3, 2400 m, 20.000 Kč) velmi lehce o 7 délek před 
Fabryanem (Ryan) prosadil další potomek Ryana (Generous) 
FATYMA (z Fanega, Security Risk). Druhé vítězství získali 
„králíci“ v proutěnkách Ceně firmy DFH (V.k., 4, 3100 m, 
30.000 Kč), v níž svůj překážkový debut proměnila v lehké 
vítězství GOLDEN IRENE (Look Honey - Golden Sound, 
Lujain).
První životní vítězství získala v Ceně společnosti IMA CZ 
a.s. (IV.k., 1400 m, 30.000 Kč) čtyřletá, do ČR jako odstávče 
zakoupená FURANO (Medicean) stáje FVE - Relay JK Levín, 
poprvé startující v přípravě trenérky Marty Bielikové. 
K loňským dvěma proutěnkářským vítězstvím přidal další  
v Ceně firmy MICHLOVSKÉHO-PROTLAKY (pp., IV.k., 
3100 m, 50.000 Kč) pětiletý ILLUMINATI (Scyris) stáje Pa-
radise Park - Neuberg a mítink uzavřel souboj dvou potomků 
Minds Musica RAPPER‘S MUSIC a Mlýn ve steeplechase 
Cena PIVOVARU SVIJANY (V.k., 3600 m, 30.000 Kč), 
z něhož vyšel o krátkou hlavu lépe první zmíněný, svěřenec 
Antonína Nováka ze stáje DS Malá Morávka, v jehož sedle byl 
Jan Odložil. 

Zdroj: http://www.dostihy.fitmin.cz/

RALSKO RUN 
(tisková zpráva)
1.4.2016 Mimoň
Okolí Mimoně čeká další zcela nová sportovní akce, kte-
rou nám blíže představí její organizátoři Radomír Hodek 
a Jaroslav Frei za spolek Tour de Ralsko. Spolu pořádali 
již několik ročníků známé cykloakce, jejichž první roční-
ky dokonce Radomír Hodek vyhrál a nyní se rozhodli pro 
běžecký závod. Jaroslav Frei představuje blíže svou myš-
lenku: „Myslíme si, že běžecká akce v daném regionu chybí 
a její myšlenka mě trápí již dlouho. Navíc nepůjde ani o běh 
po rovině, ale rovnou o výběh na nejbližší dominantu 696 
m.n.m! Chtěli jsme vytvořit něco nového, co nás bude bavit. 
Víme, že stále více lidí běhá. A někteří borci běhají i do hor. 
Trailové běhání je navíc daleko zdravější než klasické bě-
hání po rovině a asfaltovém povrchu. Nejen díky terénu ale 
i díky čistšímu lesnímu vzduchu. Osobně jsem již vyběhl 
několik kopců v okolí a musím přiznat, že Ralsko patří 
k těm těžším, kde jsem se musel min.2x při výběhu zastavit 
a chvíli vydýchat, ale zase cestou dolů to je vždy pohoda, 
jen člověk musí dávat pozor na terén při dopadech. Radomír 
zase Ralsko vychází svižnější chůzi a má za poslední rok 
nejvíce výšlapů ze všech lidí co znám. Bude na závodní-
cích, jaký způsob zvolí, každopádně na trase je bude čekat 
několik kontrol a v cíli, asi ve Vranově i chlazené pivko 
za odměnu.“
A právě pan Radomír Hodek byl pověřen návrhem trasy, 
neboť kopec Ralsko již zná ze všech úhlů a směrů. Proza-
tím byl stanoven termín akce na podzim 17.9. a přihlásit se 
bude možné i v den akce. Oficiální informace budou zve-
řejňovány již od jara tohoto roku. Akci naleznete v běžec-
ké internetové termínovce. Hlavním informačním zdrojem 
bude facebooková stránka události, na které také lidi uvidí 
zájem o akci apod. Symbolické startovné 100 Kč zahrnuje 
věcné dary pro účastníky, které se pokusí pořadatelé zís-
kat od partnerů. Věkové kategorie budou pouze 2 základní: 
Muži do 35let a nad 35 let. Stejně tak u žen. Generálním 
partnerem akce je přímo majitel kopce Ralsko Milan Bajer. 
V současné době probíhají jednání s partnery o konkrétním 
programu akce, který slibuje i doprovodný program pro ši-
rokou veřejnost. P. Frei k tomu dodává: „Rádi bychom právě 
touto akcí umožnili i nesportovní veřejnosti se s panem ma-
jitelem této skvostné zříceniny setkat třeba na doprovodném 
programu, ale uvidíme, zatím to je jen v říši představ a snů“   
I když se jedná o novou sportovní akci, organizátoři věří, že 
tento nultý ročník přiláká dostatečné množství běžeckých 
nadšenců a další ročník akce poroste a s tím i propagace 
turistiky, kopce Ralsko i Města Mimoně, pokud se bude 
na spolupráci také podílet

     Jaroslav Frei
za spolek Tour de Ralsko

Dobrý den pane starosto,
chceme poděkovat Vašemu městu za zdařilý Dostihový den, 
který přes nevlídné počasí nás mile překvapil atmosférou i are-
álem závodiště. Ale nejen to.

Mimo dostihy jsme si dopoledne prohlédli i město, navštívi-
li muzeum. V Mimoni jsme byli poprvé a určitě ne naposled, 
příště až bude hezky.

Zdraví Vás a děkují Josef a Blanka Řenčovi z Kladna



17Květen 2016

SPORT

Půjčovny kol na českolipských  
nádražích zahájily provoz
Dvě cyklopůjčovny fungují od loňského roku na Českolipsku, a to 
ve stanicích v Mimoni a v Doksech, a jsou jediné v Libereckém 
kraji. Kola si bylo možné letos poprvé vypůjčit o uplynulém pro-
dlouženém víkendu a služba bude k dispozici až do konce října. 
„Kola je možné vracet také na hlavním nádraží v České Lípě. 
S vypůjčenými jízdními koly je možné naplánovat řadu zajíma-
vých tras Kokořínskem nebo okolo Máchova jezera,“ říká Radka 
Pistoriusová, mluvčí Českých drah.
V půjčovnách je lidem k dispozici celkem 16 horských a trekin-
gových kol v pánské i dámské verzi a dvě dětská kola. Zájemci 
si mohou půjčit také cyklistickou přilbu nebo dětskou sedačku. 
„Výhodou je, že zákazník se nemusí vždy vracet na místo startu 
svého výletu, může svůj cyklovýlet kombinovat s pěší turistikou 
a využít bezplatné úschovy v určených stanicích,“ vysvětluje Rad-
ka Pistoriusová.
Při zapůjčení kola je nezbytné podepsat nájemní smlouvu, před-
ložit dva osobní doklady, zaplatit půjčovné a složit vratnou kauci. 
Kola jsou registrována v systému CEREK, který je přímo napojen 
na městskou policii, čímž je zajištěno ještě lepší zabezpečení půj-
čených kol. Přeprava kol z drážních půjčoven ve vlacích je navíc zce-
la zdarma na tratích z České Lípy do Doks, z Lípy do Mimoně a zpět.

Kolik to stojí?
Ceník půjčovného v půjčovnách ČD v Mimoni a v Doksech
Jednodenní nájemné za kolo:
• základní: 150 Kč
• zlevněné: 120 Kč (pro držitele In Karty, Eurail, Interrail)
Jednodenní nájemné dětské kolo:
• základní: 150 Kč
• zlevněné: 120 Kč
Zapůjčení přilby na 1 den stojí 25 Kč, rovněž zapůjčení 
dětské cyklosedačky na 1 den stojí 25 Kč.

Zdroj: ceskolipsky.denik.cz

Nové cvičení ve Stráži pod Ralskem
Ráda bych vám představila nové lekce cvičení ve Stráži pod 
Ralskem. Jedná se o velmi účinné cvičení vlastní vahou, ať už 
s použitím závěsného systému TRX a nebo dalších cvičebních 
pomůcek.  Není třeba mít předchozí zkušenosti s cvičením. Za-
čít cvičit u nás může opravdu každý a s každou postavou. 

Při cvičení s TRX se zaměřujeme především na hluboký stabi-
lizační systém páteře a jeho zpevnění, které aktivizuje během 
celého cvičení.  Toto cvičení buduje nejen svalovou sílu, ale 
i rovnováhu a flexibilitu, díky vysoké intenzitě je vhodné také 
na spalování tuků. Cvičení TRX se může přizpůsobit a fungo-
vat i jako rehabilitace. S širokou škálou cviků procvičíte a po-
sílíte celé tělo. Naše lekce probíhají na hudbu a také na časové 
intervaly, podle druhu tréninku, jaký pro vás trenér připraví. 
Tréninky obyčejně stavíme s ohledem na možnost a kondici 
klientů, umíme ale také FORCE tréninky pro fyzicky zdatné. 
Na TRX si zkrátka zacvičí úplně každý.
A co vám nabídne funkční trénink?  

Funkční trénink je program pro získání tělesné síly, rozvoje 
tělesné zdatnosti a kondice, ale i obratnosti a rychlosti. Jde 
o vysoce frekvenční a účinné cvičení v časových intervalech 
(část práce a odpočinku). Rozvíjí především koordinaci, sílu 
a výbušnost.
Cvičíme hlavně s náčiním, jako jsou kettlebely, lodní lana, 
medicinbaly, TRX, Rip, plyometrické stupínky, balanční pod-
ložky, zátěžové vaky, koordinační žebřík, činky, pneumatiky 
a nebo jen vlastní vahou. Toto cvičení je určené jak pro muže 
a ženy každého věku a kondice, tak i pro mládež.  Každý má 
možnost, zvolit si zátěž a tempo dle svých možností a schop-
ností. Můžeme také upravit cviky individuálně.
Možností a cviků je mnoho a tak se rozhodně nemusíte bát, že 
se někdy budete nudit. Ideálně doporučujeme kombinovat toto 
cvičení s lekcemi TRX.
Krom skupinových lekcí k nám můžete docházet na soukromé 
hodiny pod vedením trenéra, který pro vás připraví tréninko-
vý plán individuálně přizpůsobený vaší kondici a zdravotní-
mu stavu. Například při odstraňování svalových nerovnováh 
po úrazech. Poradíme vám jak tělo před a po tréninku správně 
protáhnout a také s jídelníčkem.
Najdete nás jako TRX Team, na Náměstí 5. května 35 ve Stráži 
pod Ralskem (v budově Šešulí a infocentra). Počet cvičících 
na jednotlivé lekce je omezen a z tohoto důvodu je nutné se 
předem přihlásit a to prostřednictvím telefonu 606 652 253 
a nebo Facebookových stránek  „TRX a Funkční tréninky“.
Těšíme se na vás!

Za TRX Team Gabriela Nováková
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Billiard Club Český Lev Mimoň
Konečné výsledky 15. ročníku amatérské Lužické hospodské ligy (LHL) v kulečníku v kategorii: „Karambol, volná hra, na čtyři kou-
le“. V ročníku 2015-16 jsme nasadili do soutěže dva týmy a to do první Lužické ligy oddíl Mimoň A a do třetí ligy oddíl Mimoň C.

Pro rozšíření obzoru o našich činnostech
Jsme Občanské sdružení, dnes zapsaný spolek, který vznikl v roce 2004, a od této doby jsme se scházeli za účelem hraní kuleč-
níku mezi sebou a pořádali jsme místní turnaje. Dnes v tomto samozřejmě pokračujeme, ale navíc jsme se před 12 lety přihlásili 
do Lužické ligy neregistrovaných hráčů, kde město Mimoň reprezentujeme svou účastí v 1. a 3. lize. Každoročně se zúčastňuje-
me na závěr hrací sezony vyhlašování vítězných týmů a jednotlivců, na kterých nikdy nechybí předávání věcných cen i mimoň-
ským týmům a jednotlivcům. Rovněž pořádáme mimo těchto účastí i posezení s rodinnými příslušníky a to na závěr hrací sezony.
Ligová utkání se hrají systémem podzim – jaro, jako je například fotbalová liga. Každý zúčastněný ligový tým může mít maxi-
málně šest hráčů. Utkání hrají pouze tři hráči, které určí kapitán týmu a soutěž se hraje dle daných pravidel kulečníku.
Hrací dny pro domácí týmy jsou pro Mimoň A neděle od 15,00 hod. a pro C tým to je sobota také od 15,00 hod. Kalendářní rozpis 
soutěží zveřejníme po rozlosování před zahájením hrací sezony. 
Ligová utkání na domácí půdě hrajeme vždy v restauraci Český lev, čímž tímto zveme sportovně založené a adrenalin vyhledá-
vající diváky na posezení a fandění.

Sádovský Miroslav, předseda spolku

I. liga LHL
Tým Mimoň - Český Lev A skončil jako vloni na druhém místě 
a to o jeden jediný bod za vítězným Libercem. Je to škoda – 
bylo to těsné, ale druhé místo je pro nás výborný úspěch.
Hráči Mimoně A zleva doprava: Motl Ladislav, Havel Petr st., 
Horáček Václav, Jechoutek Martin

Konečné výsledky
1.  Liberec Pilínkov          28 bodů                                                         
2.  Mimoň Český Lev A     27 bodů                                                        
3. Velký Šenov A                 20 bodů                                                    
4. Nový Bor                        14 bodů                                                  
5. Rumburk                          13 bodů
6. Varnsdorf                         12 bodů
7. Rybniště                           10 bodů
8. Varnsdorf Peklo              10 bodů
9. Zdislava A                        10 bodů

III. liga LHL
Český Lev C Mimoň si v letošní soutěži polepšil o jedno místo 
oproti minulému ročníku a tím skončil na devátém místě s 10 
body.
Hráči Mimoně C zleva doprava: Duzbaba Jan, Horáček Kamil, 
Herák Alois, Šorer Jakub, Sehyl Jiří

Konečné výsledky 
1. Skalice Boudy                 28 bodů                                                        
2. Hopo Horní Podluží         25 bodů                                                     
3. Liberec Doubí                 23 bodů                                                          
4. U Jelena Velký Šenov      21 bodů                                                         
5. SK Žibřidice                   18 bodů                                                              
6. Odpadlíci Varnsdorf        18 bodů
7. Kovárna Varnsdorf           16 bodů
8. Pařezáci Zdislava            13 bodů
9. Mimoň Český Lev C       10 bodů
10. U Pekla Kunratice            8 bodů

Úspěchy karate
V sobotu 9.4.2016 se v České Lípě konala soutěž Pohár Nadějí 
Z našeho klubu se zúčastnil Jarek Frei a Matyáš Kala. Jarek 
získal zlatou medaili v kata tým žáci.  Matyáš Kala vybojoval 
bronz v kata jednotlivci mladší žáci. V neděli 10.4. byla akce 
Kid Cup pro nejmenší děti. Získali celkem 6 medailí.
Zúčastnili se:
Hammerová Katka 6 let  2. místo  
Frei Kristián  7 let  5. místo  
Pitterling Tomáš  7 let 2. místo
Privratskij Andrey 7 let 1. místo
Bárta David  8 let 3. místo
Hammerová Anna 9 let 2. místo
Vaněk Láďa  11 let 3. místo
Salák Ondřej  12 let 2. místo

Děkujeme dětem za vzornou reprezentaci a přejeme další úspě-
chy nejen na soutěžích.
   Josef Polák, předseda klubu



19Květen 2016

SPORT INZERCE

 

 nástupní plat 17.000,-!!! 
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Společnost Pilkington, člen skupiny NSG, patří mezi přední světové výrobce 
skla a výrobků ze skla pro stavebnictví a automobilový průmysl 

 
 

V současné době hledáme pro naši výrobní pobočku  
v Novinách pod Ralskem uchazeče na pozici: 

 

OOPPEERRÁÁTTOORR  VVEE  VVÝÝRROOBBĚĚ  
IIZZOOLLAAČČNNÍÍCCHH  SSKKEELL  

 

Náplň práce: 
 obsluha výrobní linky na výrobu 

izolačních skel ve dvojsměnném 
provozu 

 manipulace s plochým sklem, 
nakládání na linku, výroba 
rámečků, tmelení, řezání skla, aj. 

 

Požadujeme: 
 spolehlivost a zodpovědnost 
 chuť pracovat 
 dobrá fyzická kondice 

 
NÁSTUP MOŽNÝ IHNED! 

Nabízíme: 
 nástupní 85 Kč/hod.  

(po zapracování 90 – 115 Kč/hod.) 
 bonusy a prémie                             

až 30% ze základní mzdy 
 stravenky, příspěvek na dopravu 
 práce na HPP 

 

V případě zájmu kontaktujte  
p. France, tel. 731 449 158,  

email: pavel.franc@cz.nsg.com,  
nebo se přijďte podívat 
během pracovního dne  
od 8.00 do 14.00 hod.  

•  
•  
•

STAÈÍ
AVOLATZ

HOTOVOST
NA 13 A 16 MÌSÍCÙ
MÌSÍÈNÍ SPLÁTKY

AŽ DO DOMU

840 111 177
WWW.SMARTPUJCKA.CZ

70.000 KÈAŽ  

INZERCE INZERCE
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MĚSTO DOKSY v souladu s § 39 zákona č.128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 
ve znění pozdějších předpisů, zveřejňuje tímto: 

 
 

ZÁMĚR PRONÁJMU OBJEKTU  
 

Žďár 29 na pozemku pč. st. 10 o výměře 582 m2  
v k.ú. Žďár v Podbezdězí 

 
 

Minimální nabídková cena pronájmu bez energií činí 1.000,- Kč / měsíc. 

Informace o objektu: 
 Objekt je zkolaudován jako restaurační zařízení a skládá se z těchto 

prostor: zádveří, výčep s kapacitou 30 míst k sezení, kuchyňka, 
sklad, oddělené WC muži a ženy, kulturní sál 

 V případě, že podnikatelská činnost nájemce bude v rozporu 
s kolaudačním rozhodnutím, tak je nájemce povinen zajistit změnu 
užívání objektu na své náklady 

 V objektu není zdroj tepla, pouze příprava pro připojení zdroje tepla na 
tuhá paliva, částečně vybavené sociální zařízení 

 Energetická náročnost budovy - kategorie G 
 

 

Své nabídky zasílejte v zalepené obálce označené 
„Nebytové prostory Žďár 29 -  neotvírat” 

v termínu od  06. 04. 2016 do 26. 05. 2016 do 10 hodin včetně 
na adresu Městský úřad Doksy, nám. Republiky 193, 472 01 Doksy. 

 
 

Nabídka musí být učiněna písemně a musí v ní být obsaženy tyto údaje:  
 Jméno a příjmení, rodné číslo, adresa trvalého pobytu, závazná adresa pro 

doručování vč. uvedení kontaktních údajů – telefon, e-mail. 
 Název a stručný popis předpokládané provozované živnosti 
 Nabídkovou cenu v Kč 
 Závazek složení kauce ve výši 10.000 Kč před podpisem nájemní smlouvy 
 Závazek plnění měsíčního nájemného 
 Prohlášení o bezdlužnosti vůči pronajímateli 
 Podpis uchazeče 

 

Pronajímatel bude při výběru uchazače přihlížet k předloženému podnikatelskému 
záměru a nabídnuté ceně. Město Doksy si vyhrazuje právo zrušit výběrové řízení nebo 
nevybrat žádného z uchazečů, a to i bez udání důvodu. 
 

Jakékoliv další informace k předmětné nemovitosti nebo prohlídku prostor 
je možné žádat u pana Václava Rejnarta na tel.: 734 233 041. 

Čekají nás vyšší kvóty, Češi je mohou zvládnout
Podle nové legislativy by v roce 2016 měl každý z nás ročně 
odevzdat k recyklaci zhruba 7 kg starého elektra, což bylo ještě 
před pár lety nepředstavitelné množství. Nakonec to ale oprav-
du dokážeme.
Podle původního požadavku evropské směrnice bylo určeno, 
že se musí v každé členské zemi ročně vysbírat nejméně čtyři 
kilogramy elektroodpadu na každého obyvatele. Na každého 
obyvatele České republiky včetně dětí nyní připadá kolem pěti 
kilogramů reálného sběru. V roce 2016 ale vstoupil v platnost 
již zmíněný nový způsob výpočtu těchto kvót, který tuto kvótu 
významně navýšil.  Doposud jsme však bez problémů požada-
vek evropské směrnice plnili, dokonce i s rezervou. 
Česká republika bude muset podle nových parametrů zajistit 
sběr a recyklaci takového množství vysloužilého elektra, jaké 
odpovídá 40 procentům hmotnosti prodaných nových spotře-
bičů průměrně za tři roky zpětně. Ročně se u nás prodá zhruba 
175 000 tun elektrozařízení, každý z nás by tedy měl odevzdat 
k recyklaci minimálně zmíněných sedm kilo.
Předběžné výsledky sběru v roce 2015, které jsou k dispozi-
ci, naznačují, že by se to mohlo podařit. Jen sběrnými místy 
vytvořenými kolektivním systémem ELEKTROWIN prošlo 
od ledna do října na 30 000 tun starých spotřebičů, což od-
povídá celoročnímu sběru v roce 2014. Věříme, že především 
díky podpoře široké veřejnosti, které není lhostejný osud naší 
planety, i novou vyšší kvótu letos opět s rezervou naplníme.

 

Přijmu  ÚČETNÍ 
 

Požadavky: 
- úplné SŠ nebo VŠ vzdělání 

ekonomického směru 
- 5-letá praxe v oboru 

 

IInnffoorrmmaaccee  nnaa  tteell .. ::   773377  224488  887744  
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Apollo Metal, spol. s r.o.  
závod Brniště  
hledá nové zaměstnance na pozice: 
 

- Údržbář / elektrikář  
- Technolog / kalkulant 
- Kvality manažer / kvality manažerka (pracovník QMS / UM) 
- Zástupce vedoucího závodu 
- Logistik, TPV 
- Zámečníky, svářeče 
 

Apollo Metal, spol. s r.o. je strojírenskou společností, která působí na trhu  
od roku 1993. Hlavním předmětem činnosti je žárové zinkování, kovovýroba  
a zámečnické práce. 
 

Strukturované životopisy zasílejte na e-mail: Tomas.Truxa@wiegel.cz 
Telefon: 487 850 224 - personální odd. nebo 721 062 335 - T. Truxa 

 

CESTOVNÍ AGENTURA ORBIS  
Jiřina Gabrielová 
 
Moskevská 81 
Česká Lípa 470 01    

 

Tel./fax: + 420 487 525 619  
   + 420 607 889 226   
E-mail: CAOrbis@email.cz 
www.caorbis.cz 

**  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  **  
Kam na dovolenou? To je letos otázka víc než těžká!  
Na dovolenou se má člověk těšit a ne odjíždět s obavami.  Přesto, nabízíme tato místa: 
 Rakousko, Chorvatsko, Slovinsko, Španělsko - letecky i autobusem a vlastní dopravou 
 Výběr hotelů, apartmánů a chalup v ČR a na Slovensku, stále oblíbené Maďarsko  termály. 
 Rekreace ve stylu Anděl na horách - Vysoké Tatry, vlaková doprava až do místa pobytu z Prahy v ceně  

od 6 490,- Kč + vlaková doprava Praha - Poprad a zpět za 995,-Kč  
 Stále bezpečné a dostupné Kanárské ostrovy, Mallorca, Madeira, Itálie – Sardinie, Ischia, Liparské ostrovy… 
 Výběr hotelů v Bulharsku, možnost příplatku transferu na letiště tam i zpět 
 Řecko – výběr klidných ostrovů. V ceně pojištění, transfer na letiště tam i zpět z České Lípy za poplatek 

300,- Kč /os. 
 Jednodenní výlet /sobota/   Kutná Hora 14.5.2016, os.380,- Kč / děti do 12 let 200,- Kč 

Vrchotovy Janovice 4.6.2016,  os.350,- Kč děti do 12 let 200,- Kč 
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Uzávěrka pro zasílání příspěvků 

                  do březnového čísla je 17. února 2015!              
               

  Vydává: jako měsíčník Město Mimoň 
  Mírová 120, 471 24, tel. 487 805 001,
  IČO 260746 
 Ročník: XXXVIII, č. 2
                     Náklad: 900 ks
 Poř. číslo 326/2015 - únor
 Datum vytištění: 30. ledna 2015
 Vychází dne: 2. února 2015
 Cena: 7,- Kč. 
 Registrační číslo: MK ČR E 12212 
 Šéfredaktorka: Ing. Helena Jakešová,
  knihovna@mestomimon.cz,
  tel.: 487 805 003 
 Redakční rada: Bc. Anna Borůvková, Ing. Jiří Tichý, 

Pavlína Pelcová, Petr Novotný.
 Redakce si vyhrazuje právo zaslané příspěvky zkrátit či upravit.
  Tisk: Reklama Klapka, s.r.o., Česká Lípa

Pozor: Všechny zasílané příspěvky musí obsahovat jméno, 
příjmení, adresu a příp. telefon autora příspěvku a musí být 
podepsány (na žádost nebude zveřejněno).

INZERCE

Uzávěrka pro zasílání příspěvků do červnového 
čísla je  17. května 2016!
 Vydává: jako měsíčník Město Mimoň
  Mírová 120, 471 24, tel. 487 805 001, 
  IČO 260 746
  Ročník XXXIX, č. 5
 Náklad: 800 ks  
 poř. číslo: číslo 340/2016 - květen
 Datum vytištění: 29. dubna  2016
 Vychází dne:  2. května 2016
 Cena: 7,- Kč.
 Registrační číslo:  MK ČR E 12212
 Šéfredaktorka: Ing. Helena Jakešová,
  knihovna@mestomimon.cz,  
  tel.: 487 805 003
 Redakční rada: Bc. Anna Borůvková, Pavlína Pelcová, 
  Petr Novotný, Ing. Jiří Tichý. 
Redakce si vyhrazuje právo zaslané příspěvky  
zkrátit či upravit.
 Tisk:  MS Polygrafie s.r.o.
Pozor: Všechny zasílané příspěvky musí obsahovat jmé- 
no, příjmení, adresu a příp. telefon autora příspěvku  
a musí být podepsány (na žádost nebude zveřejněno).

INZERUJTE U NÁS
Za tuto službu zaplatíte:
Celá stránka...................... 1300 Kč
1/2 stránky.......................... 800 Kč
1/4 stránky.......................... 500 Kč
1/8 stránky.......................... 300 Kč
Celá stránka barevně...... 2200 Kč
1/2 stránky barevně........ 1500 Kč

LIBEREC NEJŠIRŠÍ VÝBĚR ZA NEJLEPŠÍ CENY!

2.590,-7.490,- 21.590,-
Stolní gril KINGSTONE EASY 32 
během 3 minut připraven ke grilování, bez jisker z hořícího uhlí, 
snadná údržba i transport, různé barvy, rozměr ø 35 x v 24,5 cm,  
grilovací plocha ø 32 cm

Plynový gril KINGSTONE Rock 455 
4 regulovatelné hořáky, široký prosklený poklop, 2 grilovací plochy, 
boční hořák, masivní konstrukce, rozměr cca 152 x 65 x 132 cm 

Souprava ratanového balkonového nábytku Olivia 
souprava obsahuje: 2x křeslo, 1x stolek (100 x 60 cm), moderní 
design, kvalitní hliníková konstrukce, výplet odolný a stálobarevný 
PE-ratan, barva šedá 

Designová markýza 
bílý rám konstrukce, materiál: polyester 280 g/ m2, s vodo-odpudivým 
efektem, včetně adaptéru pro stropní a nástěnnou montáž 
3,5 x 2,5 m   8.690,-        4 x 2,5 m   9.490,-        5 x 3 m   13.490,-

 včetně motoru  
 a dálkového ovládání

vodo-odpudivý efekt

3.490,-
Písková filtrace Speed Clean ECO 30 
pro objem bazénu do 20 m3, výkon 3,8 m3/ hod., 
12 kg pískové náplně, 3-cestný ventil, manometr, 
připojení ø 32/ 38 mm

Tato nabídka platí od 1. 5. 2016 do vyprodání zásob, nejdéle však do 31. 5. 2016. Ceny jsou uvedeny včetně DPH. Platí pro obvyklé množství jedné domácnosti. Chyby a změny jsou vyhrazeny.

www.bauhaus.cz

5.890,-
Bazénový set NEW SPLASHER 
s robustní ocelovou stěnou (cca 0,25 mm), vnitřní část bazénu z PVC fólie odolné proti  
nepříznivým povětrnostním vlivům (cca 0,25 mm)

 Kompletní set = bazén  
 + schůdky + závěsná   
 kartušová filtrace

 rozměr: 
 ø 350 x v 90 cm 

LIBEREC, Průmyslová zóna Sever, K Bauhausu 610 tel.: 489 204 111-2 • Po – Pá 700 – 2100 hod., So – Ne 800 – 2100 hod.


